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14.01.2024 
 
 
 
    
     
Hans Djurhuus __ 
 
Jesper Jørgensen __  
 
Jørgen Skadhede __ Afbud 
 
Anders Poulsen __  
 
Andrea H. Sørensen __ 
 
Kirstine Belling __ 
 
Julie Larsen  __ 
 
Christian Hirth  (S) __ Afbud 
 
Tanja Willumsen (S) __ Afbud 
 
Peter Rønning (S) __ 
 
Tobias Hobbs  __ Afbud 
 
 
Maria Frandsen __ 
 
Michael Wold  __  
 
Susanne Pliniussen __ 
 
Claus Møller  __ 
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Skolebestyrelsesmøde torsdag d. 18. januar 2024 
kl. 18.00– 20.30 i personalerummet. Der serveres mad under mødet 
 

 
Nr. Afsat 

tid 
Emne Bemærkninger 

01 10 
min 

Meddelelser 
a) lærere og 
pædagoger 
b) elever 
c) ledelsen  
 

A) Vi er kommet i gang på lærersiden efter juleferien. Vi 
har gang i projektopgave i 9. Læseuger er også sat i gang 
i indskolingen, vi har praktikanter i huset. Vi har fået 
nogle nye kollegaer, som føler sig taget godt imod. Der 
er god energi.  
På pædagogsiden oplever vi, at der er ikke så mange 
børn i klubben. De siger at det handler om vejret, men 
vi savner at der kommer flere børn. Vi vil gerne ligge 
vægt på udeliv, og vi kan mærke, at børnene nyder det. 
De kommende klubbørn har været på besøg i dag, hvil-
ket var en god oplevelse 

 
B) Ingen meddelser 

 
C) Vi har haft besøg fra STUK/Styrelsen For Undervisning 

og Kvalitet. Vi er i gang med at kigge på budgettet – der 
kommer mere under punkt 3.  
Den 21. februar kommer der skoleudviklingssamtale, 
som erstatter kvalitetsrapporten.  
 
Politisk er man i gang med at ville fortykke co-teaching, 
da vi i kommunen har gode erfaringer med dette. Man 
vil lave nogle omprioriteringer, som skal gøre det muligt 
at ansætte flere co-teachere på skolerne i kommunen. 
Vi synes man skal give økonomien til skole, så vi kan 
lave den prioritring herude.  

 
02 30 

min 
Klub og SFO Herunder tilbagemelding fra Hans’ præsentation af spørgeskema-

undersøgelserne i SFO og klub, ønske om at gentage undersøgel-
sen hvert andet år og ønsket om en elevtelefon i SFO 
 
Hans har i december præsenteret resultaterne for klubbens per-
sonale. Alle tallene er gået op, hvilket er super positivt.  
Der har samlet set i SFO og klub været interesse for, at vi fortsæt-
ter denne bevågenhed fx hvert andet år. Det vi sætter spot på, 
ser ud til at vokse.  
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Vi har kigget på, hvad børnene selv oplever, og hvad forældrene 
oplever.  
Michael fortæller, at pædagogerne er rigtig glade for at blive ”kig-
get på” på denne måde, da det styrker udviklingsperspektivet.  
 
Hans påpeger, at det er en stor fornøjelse med de mange kom-
mentarer fra forældre, der highlighter engagerede pædagoger 
både i SFO og i klub. Michael bidrager med, at det er er rigtigt rart 
at blive set.  
 
Som forælder har det været positivt at være en del af. 
 
Der er i bestyrelsen enighed om, at det er meningsfyldt, at vi laver 
undersøgelsen igen i 2025, så det ruller hvert andet år.   
 
Claus istemmer, at det har været en positiv oplevelse som kan bi-
drage til det gode børneliv i SFO og klub.  

03  20 
min 

Økonomi Bundlinjen er – 250.000kr. Det er mindre end de 400.000kr som 
var estimeret.  
Vi har budgetteret med 1,5 mill. til vikarer. Vikarpuljen har været 
lidt højere end bugetteret, men det kan der være mange grunde 
til, som vi skal kigge nærmere på.  
På næste møde vil vi meget gerne gå langt mere i detaljen, da vi 
der har det fulde overblik.  
 
Vi har sat gang i ønskerunden nu her, hvor lærere og pæagoger 
kan komme med ønsker.  
 
Hvis der er specifikke spørgsmål til budget, kan de sendes til Claus 
inden næste møde.  

04 15 
min 

Undersøgelse 
om tilfreds-
hed med fro-
kokostordnin-
hen 

Claus og Susanne har lavet et udkast til en spørgeskemaundersø-
gelse, som påtænkes at løbe over 14 dage.  
Vi vil gerne bede vores teknisk service måle temperaturen på ma-
den, samt hvor meget tid teknisk service bruger på denne ekstra-
opgave. Det opleves, at der ikke altid er bestik med til maden, 
hvilket bliver en udfordring 
 
Tilføjelser: 
Vi skal have tilføjet et spørgsmål, om børnene kan lide maden og  
forældrene skal bl.a. spørges til pris.  
Spørge forældrene hvor ofte de bruger app’en samt pris/kvali-
tet/udvalg 
 

07 40 
min 

IT strategien ”Værdispil” som udgangspunkt for drøftelser af holdninger og 
værdier 
 
Drøftelser i to grupper med tilkendegivelser til forskellige udsagn 
om IT/digitalisering.  
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Øvelsen satte gang i gode drøftelser i de to grupper, som Claus ta-
ger med videre til arbejdsgruppen under TA. Der vil være en ny 
præsentation på bestyrelsesmøde.  
 
Enighed om at det er en nødvendig drøftelse at have både i besty-
relsen men også på forældremøder.  
Der er en vigtighed i, at vi som skole tager stilling og svare på, 
hvor vi stiller os, så det ikke er op til den enkelte lærer/pædagog.  

08 10 
min 

Evt. Der spørges til høringssvar som BUE har meldt ud vedr. ny møde-
struktur mellem bestyrelser på dagtilbud og skole, hvor der er 
lagt op til en sammenlægning af møder i bydele samt reduktion i 
antallet af møder.  
Enighed i bestyrelsen om, at der skal formuleres et høringssvar.  
 
(Høringssvaret skal være sendt af sted 5/2 2024) 

09 5 min Punkter til 
næste møde 

Budget 
Frokostordning/undersøgelse 
Elevtelefon i SFO og klub 
 
Møderække: 
Tirsdag d. 20. februar 
Tirsdag d. 19. marts 
Torsdag d. 25. april 
Onsdag d. 29. maj 
Torsdag d. 20. juni 
 

 
 


